
Title (en)
Piston compressor.

Title (de)
Kolbenverdichter.

Title (fr)
Compresseur à piston.

Publication
EP 0148348 A1 19850717 (DE)

Application
EP 84113121 A 19841031

Priority
DE 3340733 A 19831110

Abstract (en)
For a dry-operated compressor provided with at least two pistons, the latter are rigidly connected by means of a rod (22). The rod is actuated through
an excentric (24, 26) from a rotary motion. The rod may let the excentric drive pass through a recess. Multistage compressors, provided with two or
a multiple of two pistons, may be obtained. The same principle may be inversely applied to obtain a power machine wherein the piston may be set in
motion by means of a gas or liquid fuel by internal combustion or by means of a high pressure gas.

Abstract (de)
Für einen trockenlaufenden Verdichter mit zumindest zwei Kolben werden diese beiden Kolben mit einer Stange (22) fest verbunden. Die Stange
(22) erhält über einen Exzenter (24, 26) aus einer drehenden Bewegung ihren Antrieb. Die Stange kann durch eine Ausnehmung den Exzentertrieb
durchragen lassen. Es lassen sich mehrstufe Verdichter mit zwei oder einem Vielfachen von zwei Kolben verwirklichen. Das selbe Prinzip läßt
sich für eine Kraftmaschine umkehren, wobei aus einem gasförmigen oder flüssigen Brennstoff mit einer Innenverbrennung oder mit einem
hochgespannten Gas der Kolben in Bewegung versetzt wird.
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